
 

PROTOKÓŁ  Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 1 MARCA 2016 

Porządek obrad: 

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Wystąpienie Pana Adama Komorowskiego – Dyrektora Domu Kultury „Klub Skolwin” – 
przedstawienie zamierzeń artystycznych placówki oraz rozwoju nakierowanego na pracę z seniorami   
i remontu piętra budynku przy ul. Stołczyńskiej 161. 

3. Podjęcie uchwał:  

Uchwała nr 48/16 w sprawie użyczenia siedziby RO Parafialnemu Zespołowi Caritas  

Uchwała nr 49/16 w sprawie zaopiniowania wniosku o dzierżawę gruntu – ul. Artyleryjska 

Uchwała nr 50/16 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do KIS o środki pieniężne na przedsięwzięcie 
integrujące mieszkańców 

4. Zatwierdzenie protokołu RO z dnia  02.02.2016 r. 

5. Sprawy różne – sprawozdanie ze szkolenia dla członków zarządu w dniu 19.02.2016 r., ocena 

zaangażowania radnych w organizację osiedlowego balu karnawałowego dla dzieci i młodzieży w dniu 

04.02.2016 r., w organizację wyjścia dla rodzin do Muzeum Centrum Dialogu Przełomy. Informacja 

przewodniczącej o udziale w spotkaniu z zaprzyjaźnionym stowarzyszeniem niemieckim 

Stoedtepartner  Berlin – Stettin, z efektów konkursu plastycznego dla dzieci na projekt placu zabaw 

przy ul. Artyleryjskiej, z udziału w debacie organizowanej przez Policję w dniu 25.02,2016 r. na temat 

poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym.  Korespondencja bieżąca. 

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca stwierdziła quorum zebrania. Nie wniesiono zmian do porządku obrad.              

O godz. 17.00 obecnych było 12 członków Rady oraz gość p. Adam Komorowski.  

Ad. 2.  

Na zaproszenie Przewodniczącej i Zarządu Rady Osiedla na spotkanie przybył dyrektor Domu Kultury 

„Klub Skolwin”. Przedstawił prezentację multimedialną na temat działalności Domu Kultury za lata 

2010 – 2014. W planach rozwoju działalności Domu Kultury „Klub Skolwin” są prace nakierowane na 

rozszerzenie współpracy z seniorami naszego osiedla. W planach Urzędu Miasta jest 

wyremontowanie piętra budynku przychodni medycyny rodzinnej przy ul.  Stołczyńskiej 161                     

z przeznaczeniem na klub seniora, którego operatorem byłby Dyrektor DK.  

Przewodnicząca  podziękowała za prezentację, wyraziła uznanie dla zmian jakie zaszły w świadomości 

skolwinian pod wpływem edukacji artystycznej DK. Zwróciła też uwagę na możliwość zwiększenia 



liczby działań artystycznych oraz potrzebę zwiększenia budżetu placówki.  Ponadto wręczyła pismo z 

prośbą o ujęcie w planach remontowych piętra budynku przy Stołczyńskiej 161 miejsca na siedzibę 

Rady Osiedla (w załączeniu).  

W trakcie prezentacji dołączył kolejny członek Rady Osiedla. 

Ad. 3. Podjęcie uchwał: 

Uchwała nr 48/16 w sprawie użyczenia siedziby RO Parafialnemu Zespołowi Caritas  

Głosowało 13 osób:  za 13;   przeciw 0;  wstrzymujący się  0. 

Uchwała nr 49/16 w sprawie zaopiniowania wniosku o dzierżawę gruntu – ul. Artyleryjska  

Głosowało 13 osób:  za 13;   przeciw 0;  wstrzymujący się  0. 

Uchwała nr 50/16 w sprawie wystąpienia z wnioskiem do KIS o środki pieniężne na przedsięwzięcie 
integrujące mieszkańców. 

Do 18 marca Rada została zobligowana przez KIS do wskazania przedsięwzięcia integrującego 
mieszkańców.  Do dyspozycji wskazano kwotę 6.000,00 zł. W efekcie dyskusji  pod głosowanie 
poddano  festyn osiedlowy promujący walory przyrodnicze Skolwina w ramach działań integrujących 
mieszkańców na przystani żeglarskiej OKS „ Świt” i Koła Wędkarskiego „Okoń” , który radni planują 
zorganizować  w okresie wakacyjnym. 

Głosowało 13 osób:  za 11;   przeciw 1;  wstrzymujący się  1. 

Ad. 4.   

Z kolei zatwierdzono Protokół z dnia  2 lutego 2016 r., którego projekt radni otrzymali wcześniej                  

w wersji elektronicznej. 

Głosowało 13 osób:  za 10;   przeciw 0;  wstrzymujący się  3. 

Ad. 5  

Sprawy różne. 

Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie ze szkolenia dla członków Zarządu w dniu 19.02.2016 r. 

zorganizowanego przez WGKiOŚ – jednostkę UM Szczecin, która od roku 2016 nadzoruje prace Rad 

Osiedli na terenie Miasta Szczecina.  Szkolenie dotyczyło spraw finansowych oraz sposobu 

prowadzenia dokumentacji. 

Przewodnicząca podziękowała członkom Rady za udział oraz pomoc w organizacji balu 

karnawałowego dla dzieci i młodzieży – w szczególności p. Annie Kowalewskiej za organizację i 

poprowadzenie balu.  

W ramach działań integracyjnych i kulturalnych mieszkańcy odwiedzili owe muzeum Szczecina - 

Centrum Dialogu Przełomy. Organizacją przedsięwzięcia dla rodzin zajęła się p. Ewa Adamczyk. 

Przygotowania i przeprowadzenia  kolejnego wyjścia rodzinnego do muzeum lub teatru podjęły się p. 

Hanna Ciastek  i Iwona Kanciała. 



Przewodnicząca poinformowała radnych o powstaniu na terenie naszego osiedla tzw. mieszkania 

chronionego, przeznaczonego dla osób starszych, wymagających całodobowej opieki. Mieszkanie 

powstało w budynku przy ul. Stołczyńskiej 134 /1, zamieszkało w nim 5 kobiet. Istnieje wyraźna 

potrzeba uporządkowania i zagospodarowanie terenu otaczającego  budynek oraz zaaranżowania 

godnego zielonego miejsca wypoczynku dla chorych seniorek.  

W związku z pracami projektowymi nad modernizacją placu zabaw przy ul. Artyleryjskiej, w ramach 

inicjatywy osiedlowej 2016 (200 000 zł),  Zarząd Rady Osiedla zaprosił dzieci i młodzież z Zespołu 

Szkół nr 10 w Szczecinie do udziału w konkursie plastycznym pt. „ Mój wymarzony plac zabaw” . 

Prace zostaną ocenione przez jurorów pod przewodnictwem wiceprzewodniczącej RO p. Moniki 

Niklas. Konkurs ma na celu kształtowanie postawy wpływu na rozwój osiedla u najmłodszych 

mieszkańców, budowanie aktywności prospołecznej oraz promowanie wartości rodziny oraz działań 

rady osiedla. 

Przewodnicząca poinformowała zebranych o udziale w spotkaniu z zaprzyjaźnionym stowarzyszeniem 

niemieckim Stoedtepartner  Berlin – Stettin, które zainteresowane jest udziałem w festynie 

osiedlowym „Powitanie lata” oraz wizytą na poniemieckich skolwińskich cmentarzach.  

Ze względu na obowiązki zawodowe przewodnicząca pośrednio wzięła udział w debacie 

organizowanej przez Policję w dniu 25.02,2016 r. na temat poprawy bezpieczeństwa w ruchu 

drogowym, tzn. kwestie dotyczące osiedla, skonsultowane wcześniej z członkami RO, przekazała KM 

Policji drogą elektroniczną. 

Na tym zebranie zakończono. 

Protokołowała: 

Mirosława Rzeszótko 

Sekretarz 

 

 

 

 

 

 


